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Skickat från rr;n iP~ci
Hej ! Jag hete

Inom Hagsätra området har den senare tid flyttat in väldigt många familjer med
hund, saknaden av en Hundrastgård är stor.Därför föreslår jag att det anordnas en
hundrastgård på lämplig plats .Det finns fler områden tex. bakom Hagsätra IP ,vid
Älvsjöbadet och någon av våra cykelvägar.Fördelen med Hagsätra IP är att där
redan finns en färdig parkeringsplats så även rörelsehindrade hussar/mattar kan
nyttja rastgården.
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